



 Form of letter to mayor

[Name of future spouses]

[Address]

[Telephone]

[E-mail]

Madam / Sir Mayor

[name of town] Town hall

[Address]
French Polynesia

At [Place], on [date]

Re: 
Marriage of foreigners in French Polynesia - application request under article 58 of the law of May 27th, 2009 for the economic development of the overseas
Madam / Sir Mayor, 

We have the honor to solicit hereby the application of article 58 of law n° 2009-594 of May 27th, 2009 for the economic development of the overseas to celebrate our wedding scheduled for [dates of planned marriage
] at your town hall. 

For this purpose, please find attached all the documents required for the constitution of our file for said marriage, to which we hereby confirm our free consent.

We would appreciate if you could acknowledge receipt of our file and confirm your agreement on the chosen date. 

In the meantime, we remain at your full disposal for any additional information you may require. 

Please accept, Madam/Sir Mayor, our distinguished salutations. 

____________________________


_________________________

[Signature of future husband] 



[Signature of future wife]

Enc.
Lettre au Maire de [Ville]
[Nom de l’époux]
[Nom de l’épouse]
[Adresse]
[Téléphone]
[E-mail]
Madame/Monsieur le Maire

Mairie de [Ville]
[Adresse]
Polynésie Française
A [ville], le [date]
Objet : Mariage d’étrangers en Polynésie française – demande d’application de l’article 58 de la loi du 27 mai 2009 pour le développement économique des outre-mer

Madame/Monsieur le Maire, 

Nous avons l’honneur de solliciter par les présentes l’application de l’article 58 de la loi n°2009-594 du 27 mai 2009 pour le développement économique des outre-mer pour la célébration de notre mariage prévue le [date de mariage] à [heure] dans votre commune.

A cet effet, nous vous prions de bien vouloir trouver ci-joint, toutes les pièces nécessaires à la constitution de notre dossier en vue de ce mariage pour lequel nous confirmons notre libre consentement.

Nous vous serions reconnaissants de bien vouloir accuser réception de notre dossier et nous confirmer votre accord sur la date sélectionnée.

Dans cette attente, nous restons à votre entière disposition pour tout renseignement complémentaire que vous pourriez souhaiter.

Nous vous prions d’agréer, Madame/Monsieur le Maire, nos salutations distinguées.

_________________________



__________________________

         Nom de l’époux



                     Nom de l’épouse
� Please provide at least two alternative dates in case of unavailability of one of the chosen dates





